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Status 
Her en årets siste informasjonsskriv, med med julehilsen. Vi gir dere 
status en kort status om hva som skjer seg i Buskerud og Vestfold, noen 
tanker om hva som rører seg sentralt har det også blitt plass til. 

Champion Eirik 

Allerede nå kan vi utrope Eirik Høitomt som landschampion, og det 
for fjortende gang. Ingen annen nordmann har vunnet flere løp enn 
han. Vi gratulerer!

På hjemmebanen Jarlsberg er det tett i toppen mellom Frode Hamre og 
Eirik Høitomt så her kan vi ikke utrope en vinner før siste løp er i mål 
29. desember. 

Mulig sammenslåing av Buskerud og Vestfold 
travforbund 

Vi har siden 2019 sondert og jobbet med en mulig sammenslåing 
mellom Buskerud og Vestfold travforbund. Dette har blitt enda mer 
aktuelt nå som vi sammen eier Jarlsberg travbane. Det er mange 
grunner til at dette bør gjøres, og dette har vi hatt oppe til diskusjon på 
høstkonferansen og utvidet lagledermøtet både i november og 
desember. Siden vi vil nå ut til flest mulig, vil vi også her, gi litt 
informasjon om hva som er hovedårsakene til at vi anbefaler en 
sammenslåing. 

Fordeler og utfordringer ved en eventulel sammenslåing blir tatt opp på 
alle generalforsamlingene i lagene i både Buskerud og Vestfold. Styrene 
vil så langt det lar seg gjøre være representert på alle GF i lagene og 

VIKTIG  

• 4. og 9. januar   - 
Medlemsmøte for 
Buskerud med 
informasjon om mulig  
sammenslåing  av 
Buskerud og Vestfold 
travforbund. Kommer 
tilbake med sted, det 
vil også være mulig å 
delta digitalt . 

• 7. januar  V75 på 
Jarlsberg travbane.  

• Har du informasjon 
som du tenker hadde 
vært flott å dele så ta 
kontakt med 
undertegnede på e-
post: 
anita.sonsteby@hotm
ail.com eller 
malin.sandbak@horze
.com  

INFORMASJON 
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svare på spørsmål. I Buskerud vil vi i tillegg ha medlemsmøter for å 
svare på spørsmål og forklare alle som ønsker å vite mer hvorfor vi 
mener en sammenslåing er riktig nå. Det er mulig og delta digitalt, 
og hvis noen fra Vestfold også ønsker å komme er dere hjertelig 
velkommne. Nærmere informasjon kommer. 

Jarlsberg Arena er nå noe forbundene eier sammen. 
Næringsutviklingen og forretningsdelen av travbanen er det viktig å 
videreutvikle og jobbe profesjonelt med. På den måten vil vi sitte 
igjen med mest mulig penger til formålet. For å få en best mulig 
organisering med klare skiller mellom forening og forretning, er det 
hensiktsmessig med et felles stort forbund. 

Også travpolitisk vil det være en fordel å være et stort forbund med 
en tydelig og samlet stemme. Vi vil kunne få større påvirkning og blir 
et forbund som i form av sin størrelse må hensyntas.    

Tanker om travet

At det er mange utfordringer i sporten om dagen er kjent for de 
fleste. Vi vet enda ikke helt klart hvilke konsekvenser forskriften til 
fordeling av overskuddet fra Rikstoto vil gi oss. Vi har i tillegg til et 
felles høringssvar fra Buskerud, Vestfold og Telemark sendt tre 
henvendelser til landbruksministeren, men hun har ikke svart oss på 
vår henvendelse om å få et møte. Det er svært skuffende at vi som 
blir berørt av forskriften ikke får fremlegge våre synspunkter 
direkte. Landbruksministeren ville vært tjent med å høre våre 
bekymringer og forslag til løsninger før forskriften blir gjeldende. 

Vi vil følge opp og påvirke prosesser så godt vi kan! 

Takk for et flott travår 

Vi vil herved si tusen takk til dere alle sammen. Det er inspirerende 
og flott å møte så mange engasjerte og dyktige folk i denne sporten. 
Dere gir oss energi og krefter til å jobbe for å få best mulig 
forutsetninger for sporten vi er så 
glad i. Vi vet at selv om det noen 
ganger blir litt negativt fokus fra 
enkelte er alle travsport entusiaster 
optimister av natur. Og husk det er 
i motbakke det går oppover. 

Vi ønsker dere alle en riktig god jul 
og alt godt for det nye året! 

Hilsen fra

Innspill 

Har dere andre ting dere 
gjerne vil vi skal ta tak i så 
send oss en mail. Vi er glade 
for alle innspill, små og store.  

Ungdomsgruppe  

15. desember hadde vi vår 
første samling for 
ungdommene i Buskerud og 
Vestfold. Det var idémyldring 
og pizza. 

Det er mange ungdommer i 
vår region og selv om ikke alle 
hadde mulighet denne dagen 
er de hjertelig velkommen ved 
en senere anledning. Har du 
ikke blitt lagt til i Messenger 
gruppen vår så gi oss beskjed.  

En gruppe på fire 
ungdommmer har fått i 
oppdrag å lede an og ta litt 
ekstra ansvar. Veldig bra!  
Håper vi får til en flott gjeng 
som kan bidra med gode 
innspill og ideer for 
rekruttering. 

Det vil også være aktiviteter, 
møter og arrangementer i 
denne gruppen så vi gleder oss 
til å se hva de får til. 
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